
Referat fra den 4/5-2022

Næste møde den 9/6-2022 klokken 18

Sidste søsætning var en stor udfordring, fordi der var alt for mange der kom sent eller skulle ringes 
op for overhovedet at dukke op. Desuden var der mange der ikke skulle i vandet og ikke dukkede 
op, for at flytte deres båd. Vi skal ha skrevet ud til bådeejere omkring at vi strammer op.

Vi er blevet forsinket mht. Til opkrævninger da der var en fejl i medlemssystemet. Det kan været en 
fordel at ligge opkrævningen i maj for at minimere tilbageløb.

Havnebudget er allerede overskredet, så vi er nødt til at tage stilling hvis vi skal laves nyt om vi har 
råd eller ej.

Strømprisen har været meget høj i foråret hvilket betyder at vi allerede har brugt 50% af årets 
budget. Dog kan det ses at vores forbrug ikke er steget markant, men at det er kw/t prisen er 
synderen.

Vi har behov for at aflæse målere på broerne, da der er et forbrug på havnen vi ikke helt kan 
redegøre for.

Forsikringer, vi skal ha møde med assurandør.

 


